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Statenvragen poliklinieken ADRZ Zierikzee 

Stavenisse, 29 februari 2024 

Vragen ingevolge artikel 46 reglement van orde aan het college van Gedeputeerde Staten van Roy 

Zeilstra en Ralph van Hertum van PvdA-GroenLinks, Lizo Koppejan van CU. 

Toelichting:  

Onlangs was in een artikel in de PZC, van 28 februari 2024, te lezen dat ADRZ voornemens is de 

poliklinieken in Zierikzee te sluiten. Het ziekenhuis zegt dat het  kampt met een chronisch 

personeelstekort en gestegen financiële lasten. Het gemeentebestuur is bezorgd over de situatie die 

daarmee ontstaat en zijn compleet verrast. Het staat haaks op de strekking en wensen van hun eerdere 

gesprekken en de verzoeken van Adrz voor modernisering van huisvesting binnen Schouwen-Duiveland; 

binnen de bestaande Victoriakliniek of elders in Zierikzee. 

In een pakket van eisen van 2022 werd nog uitgegaan van minstens tien jaar planbare zorg in Zierikzee, 

met twaalf poliklinische functies en onderzoeksfaciliteiten voor cardiologie, radiologie en laboratorium. 

Ook wij maken ons zorgen over het mogelijke sluiten van deze poliklinieken in Zierikzee. Dit betekent 

wederom een verschraling van de zorg in Zeeland en staat haaks op de wensen vanuit onze fractie t.a.v. 

de leefbaarheid en goede voorzieningen in Zeeland. Ook in ons manifest stellen we dat aan de orde. 

Aan Gedeputeerde Staten  (GS) hebben we de  volgende vragen:  
 

1. Hoe kijkt GS aan tegen de voorgenomen sluiting van de poliklinieken? Graag een toelichting. 

2. Welke oorzaken ziet GS als reden van deze voorgenomen sluiting? Graag een toelichting. 

https://www.pzc.nl/schouwen-duiveland/adrz-verrast-vriend-en-vijand-met-sluiting-poliklinieken-in-zierikzee-college-stuurt-brief-op-poten~aa59279f/
https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/reactie-op-coalitieakkoord-maidenspeech-ay-ling-thung-van-der-spek


   

 

 

 

       

   

 

    

 

 

  

    

 

    

 

 

 

3. Is GS het met ons eens dat het behoud van poliklinieken op Schouwen-Duiveland van groot 

belang is voor de lokale volksgezondheid, voorzieningen en de  leefbaarheid?  Zo ja, graag een 

toelichting. Zo nee, graag een toelichting. 

4. Is GS bereid om met ADRZ in gesprek te gaan om op zoek te gaan naar oplossingen zodat de 

poliklinieken in stand kunnen gehouden worden? Graag een toelichting. 

5. Heeft GS vanuit andere zorginstellingen vergelijkbare signalen ontvangen? En zo ja welke acties 

onderneemt GS op dit moment? Graag een toelichting. 

6. Is het voorgenomen besluit van ADRZ in overeenstemming met eerder gemaakte afspraken en 

toezeggingen om de polikliniek in Zierikzee in functie te houden? Graag een toelichting. 

7. In hoeverre past de voorgenomen sluiting van poliklinische behandelingen in Zierikzee met 

hetgeen is afgesproken ten tijde van de Zeeuwse Zorg-discussie? Inclusief het onlangs gehouden 

burgerberaad hierover? Graag een toelichting. 
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